
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:1568 En sammanhållen vårdkedja för barn med adhd

Barn med adhd-problematik behöver tidigt få stöd, diagnos, rätt behandling och 
uppföljning i en sammanhållen vårdkedja. Genom att erbjuda en korrekt 
individanpassad behandling, vilket kan omfatta läkemedel men även strategier, 
så är chansen större för den enskilde att kunna hantera, lära sig förstå och leva 
med sin adhd. Tyvärr är vården fragmentiserad, och patienterna bollas mellan 
olika aktörer. Ofta har barn med adhd-problematik en samsjuklighet som ångest 
och depression och är inte sällan i behov av stöd från förskola/skola och 
kommunen. Här behövs en helhetssyn för att bäst hjälpa barnen.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att barn med adhd tidigt ska få 
stöd och hjälp i en sammanhållen vårdkedja?

………………………………………

Ulrika Jörgensen (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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